
Referat af bestyrelsesmøde d.1.9.21 

  

Tilstede : 

 Thomas Kokborg, Line Camilla Jacobsen, Knud Mathiesen, Jens Bjørn Andersen, Bente Jensen, Ken Møller 

 

Ad.1 Valg af referant: 

 Bente 

 

Ad.2 Status på rep. af veje: 

Asfalt arbejdet på ramperne er udført tilfredsstillende. Den øvrige rep/renovation af veje er ikke udført i 

henhold til det aftalte. Efter aftale med entreprenøren bliver arbejdet lavet om i uge 36 (6.9-10.9) .Hvis 

arbejdet bliver udført som aftalt vil vi bede om tilbud på løbende vedligeholdelse  1-2 xårligt. Ellers må der 

findes en anden til arbejdet. 

Knud arbejder på løsning som kan nedsætte farten i svinget Søndervang / Højdevang, så ikke der hurtigt 

bliver hul igen. 

 

Ad 3 status fra kasseren: 

Pengene fra rampeopsparing (25.600 kr) +en del af kassebeholdningen bliver brugt til betaling af ramper og 

rep. af veje. Det foreslåes at kontingentet bliver forhøjet med 100 kr så når der om ca. 15 år skal laves 

ramper er der penge til det. 

 

Ad 4 Status førstehjælpskursus/ hjertestarter: 

Line undersøger de forskellige kursusmuligheder og vender tilbage.  

Jens undersøger om grundejerforeningen Vestervang kunne have interesse i at vi køber hjertestarter i 

fællesskab. 

 

Evt: 

Jens tegner den aftalte erhvervsforsikring for vores fællesområder.  

Forslag om sommerfest: Vi vedtog at holde en sommerfest d.28.5.22,så reserver gerne dagen allerede nu. 

Invitation med tilmelding vil blive udsendt i det nye år. 

 

Næste møde: 10.1.22 kl. 18.30 hos Line el. Thomas 


